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Conclusies van de Coördinatie Commissie voor 
Europese Integratie- en Associatieproblemen 
van 17 mei 1978. 

De Coördinatie Commissie heeft op 17 mei 197& 
de volgende agenda behandeld: 

1 . Voorbereiding; van de EcoFin Raad van 22 mei. 
1 . 1 . De gemeenschappelijke strategie ten aanzien 

van de economische en sociale situatie. 
1 . 2 . De leningsbevoegdheid van de Commissie. 
1.3. Communautaire leningen onder het krediet

mechanisme • 
1.4. Eerste richtlijn met betrekking tot het 

levensverzekeringsbedrij f. 

1.5« Datum van toepassing van de 6e BTW-richtlijn. 

2 . Voorbereiding Landbouwraad van 2 3 mei. 

3 . Visraad van 22 mei. 
* i i • • • • • • • • • • 

De Ministerraad zou akkoord kunnen gaan met de 
hierna volgende conclusies en overwegingen. 



1. Voorbereiding van de EcoFin Raad van 22 mei. 

1.1. De gemeenschappelijke strategie ten aanzien 
van de economische en sociale situatie. 

De Raad zal op dit punt een Commissiedocument 
voor sich krijgen van globaler aard dan aanvanke
lijk aan de Commissie voor ogen stond. Van Duitse 
zijde bestaat namelijk niet de bereidheid op 22 
mei iets te zeggen omtrent omvang van de vereiste 
stimuleringsmaatregelen, zulks in verband met de 

onzekerheid omtrent de perspectieven 
van de Duitse economie. In het document zal de 
noodzaak van gemeenschappelijke actie worden uit
gesproken, alsook van differentiatie per land. 
Geconstateerd werd dat de in Kopenhagen genoemde 
groeidoelstelling van 4 | $ wellicht niet haalbaar 
zal blijken. Tevens werd gemeend dat de kansen op 
stabiliteit van de valuta fs gering .zijn,.gelet op 
de discussies in het Monetair Comité. 

De Coördinatie Commissie meende dat van Neder
landse zijde tijdens de komende EcoFin Raaddenoc 
zaak van de geconcerteerde actie dient te wordei 
onderstreept. Een actiever beleid in de Gemeen
schap is noodzakelijk, gelet op de stagnatie 
in de export en teruggelopen bedrijvigheid. 
De vorm welke de geconcerteerde actie dient te 
krijgen zal nader dienen te worden onderzocht. 
In juni dienen de concrete mogelijkheden ten 
behoeve van de Europese Raad en de voorberei
dende Algemene Raad te worden geformuleerd. 
Van Nederlandse zijde zal dan kunnen worden 

; ingebracht hetgeen in het verband van de REA 
j thans aan de orde is met betrekking tot het 
economisch beleid voor Nederland voor medio 

" 1 9 7 8 - begin 1 9 7 9 -
Tijdens het bezoek van het Commissielid Ortoli 

' aan Den Haag op 1 6 mei zal de Commissie daarin 
• enig inzicht worden gegeven. Het is van belang 
dat de BRD aldus ook een stimulans ontvangt 
door het optreden van de andere Lid-Staten. 
Van Nederlandse zijde zal tegengegaan worden 
dat Nederland als tweede na de BRD wordt 
ingepast voor wat het nemen van stimulerings
maatregelen betreft* 
V$HNederlandse zijde zal tevens de middelen
overdracht ten behoeve van de ontwikkelings
landen als stimulerend element voor de export
nijverheid van de Gemeenschap worden genoemwM 
Er dient echter voor te worden gewaakt dat 
zodoende niet de aandacht wordt afgeleid van 
de noodzaak van besluitvorming ten aanzien van 
de groeidoelstelling. 



De lenin^sbevoe£dheid_van_de_C< 

Het Commissievoorstel is inmiddels kritisch 
behandeld in de Economisch Monetaire Commissie 
van het Europese Parlement. Nederland had evenwel 
niet veel moeite met die voorstellen. Vanuit deze 
houding zou derhalve in de EcoFin Raad kunnen 
worden deelgenomen aan de bespreking van het E.P. 
advies. Er bestaat derhalve geen behoefte aan nadere 
conclusies ter aanvulling op die welke laatstelijk 
werden getrokken in de vergadering van de Coördi-

/ , . , «x natie Commissie op 15 februari 1978, 
/• (bijl. 

1 . 3 * Communautaire leningen onder het krediet 
mechanisme^ m 

Aan de orde is het voorstel om het leningsplafond 
onder dit kredietmechanisme te verdubbelen (met 
3 miljard dollar). De vraag doet zich voor ofaan 
deze verdubbeling behoefte bestaat. Daar komt nog 

bij dat Italië thans de enige Lid-Staat is, die 
van deze faciliteit gebruik maakt. Lat land bleek 
ook nog niet in staat om de enndities van de lening 
te vervullen. 

In het Monetair Comité is de BRD nogal afwijzend 
opgetreden ten aanzien van deze verdubbeling. Ook 
andere elementen van het Commissievoorstel zijn 
thans nog in het gesprek. Le Coördinatie Commissie 
zag nog geen aanleiding tot conclusies op dit punt. 

1.4. Eerste richtlijn met betrekking tot het 
±evensverzekerin^sbedrijf^ 

De Coördinatie Commissie verwees op dit punt naar 
./. (bijl.2) haar conclusies van 12 april. 

1.5. Datum van toepassing van de 6e BTW-richtiijn. 

De Coördinatie Commissie verwees op dit punt naar 
•/• (bijl#3) haar conclusies van 15 maart. 

De Coördinatie Commissie meende dat de druk 
op de EG - Commissie kon worden ver
hoogd. Daarnaast dienden evenwel die Lid-Staten 
wier oponthoud bij de totstandbrenging van de 
uitvoeringswetgeving de oorzaak waren van de 
voorliggende problematiek (waaronder Nederland), 
toe te lichten hetgeen zij thans verrichten, 
teneinde deze achterstand in te lopen. 



2. Voorbereiding Landbouwraad van 23 mei. 
Deze Raad is inmiddels vervallen. De Coördinatie 
Commissie nam kennis Van het mondeling verslag 
zijdens het Ministerie van Landbouw met betrekking 
tot het afgesloten prijzendebat, inclusief de 
M. Z • -landbouwvoorstellen. 
^. Visraad van 22 mei. 
Ondanks de Nederlandse aandrang tot het houden van 
deze Kaad besloot het Voorzitterschap anders. 
Thans zal het Commissielid Gundelach een bezoek 
brengen aan Minister Van der Stee op maandag 22 mei. 
In dit overleg zal het vooral gaan om de Neder
landse belangen bij de haringvangst. 

DGES, 17 mei 1978 



De lenir.&sraciliteit 
De Europese Raad van 5/6 december heeft het 
beginsel van een nieuw in het leven te roepen 
lening.sfaciliteit van de Gemeenschap zelve 
goedgekeurd "waarbij de verstrekte leningen worden 
beheerd door- de Kuropcsc Investeringsbank". Ter 
impJ c-fiion tatie vtirt dit besluit heeft de KG-Commissie 
een ontwerp—ruad:;bo::lu i I voorgesteld, waarin de 
bevoegdheden van He KG-Commissie tot het opnemen 
van leningen nader worden geregeld. Omdat het 
Europese Parlement en het Economische Sociaal Comité 
nog advies moeten uitbrengen en omdat nog geen 
behandeling heeft plaatsgevonden op groepsniveau en 
in net Comité van PV's zal de discussie in de Raad 
een voorlopig karakter dragen. 

De Coördinatie Commissie concludeerde dat Neder
land zich positief zal opstellen ten aanzien 
van dit besluit ter invoering van de nieuwe 
leningsfaciliteit. Wel onderstreepte de 
Coördinatie Commissie dat gewaarborgd diende 
te zijn cat dit additionele instrument behoor
lijk zal functioneren naast de reeds 
bestaande instrumenten, waarvan de werking niet 

_ dient te worden doorkruist^ fleze elementen goudoji 
duidelijker in de tekst töx uitdrukking moeten 
komen. Een goede coördinatie met betrekking tot 
de leningsvoorwaarden is eveneens vereist ter ver
mijding van onnodige concurrentie tussen de 
diverse Gemeenschapsfaciliteiten. Mede met het oog 
daarop hecht Nederland aan een commissierapportage 
na bijv. twee jaar ("review"), opdat de Raad 
zich een ooi-deel kan vormen over de tffectiviteit 
van dit door de Europese Raad uitdrukkelijk als 
experimenteel aangeduide nieuwe instrument. 

- , J 



Stand van zaken aanziens de verzekerings-
Ei£̂ Èi!iï2iÊ2.L . ;̂ ; • 

De richtlijnvoorstellen betreffen zowel het 
levensverzekeringsbedrijf als het schadeverzeke
ringsbedrijf • 

Ten aanzien van het levensverzekeringsbedrijf 
staan nog enkele technische punten open die in de 
EcoFin Raad zouden moeten worden opgelost, waarna 
de richtlijn op korte termijn kan worden voltooid. 
De nog openstaande problemen betreffen de finan
ciële criteria en de specialisatie. 

Ten aanzien van de financiële criteria gaat 
Nederland akkoord met beide ter discussie 
staande berekeningsmethoden voor de zoge
naamde impliciete solvabiliteitsmarge. Niet 
akkoord kan echter worden gegaan met de 
beperking van de gehanteerde limiet van 50 5° 
tot één van de methoden van berekening. 
Wat de minimum omvang van de solvabiliteits
marge betreft, in verhouding tot de omzet, 
kan Nederland vooralsnog vasthouden aan ce 
compromis-oplossing van 85 5», doch behoeft 
de 80 °/J die het VK voorstaat, uiteindelijk 
niet te worden afgewezen. 

Inzake de specialisatie gaat Nederland ermee 
akkoord dat het vraagstuk van de bestaande 
meerbranche-ondernemingen opnieuw door de 
Raad zal worden behandeld bij de besprekingen 
over een richtlijn betreffende het verrichten 
van diensten in de levensverzekeringsbranche. 
Tot die tijd kunnen bestaande meerbranche-
ondernemingen hun aktiviteiten voortzetten 
en zal het zijn verboden nieuwe op te 
richten. 

Ten aanzien van de vestiging van meerbranche-
ondernemingen in landen met specialisatie 
kan akkoord worden gegaan met het compromis 
dat aan de onderneming de keuze wordt gelaten, 
om zich als dochteronderneming dan wel als 
bijkantoor Qf agentschap te vestigen, mits 
een sluitende regeling in Éj§ richtlijn 
wordt opgenomen ten aanzien van de:\$j$tez*>. 
neming te voeren gescheiden beheer. t 



Tijdstip van inwerkingtreding^van de_6e Richtlijn 

Op 1 januari 197B is de hierbedoelde 6e Richtlijn 
in werking getreden. De vereiste aanpassingen 
1:1 de nationale wetgevingen van de meerderheid der** 
Lid-Staten konden evenwel tot dusver niet worden 
gerealiseerd. Sommige justiciabelen in die Lid-Staten 
hebben nu de keus om een beroep te doen op de 
rechtstreekse werking van de richtlijn dan v/el 
hun belasting te voldoen op grond van de nog onaan
gepaste wetgeving in hun land al naar gelang hun 
het voordeligste uitkomt. Vanwege de daaruit 
voortvloeiende rechtsongelijkheid is de Commissie ver
zocht met voorstellen te komen teneinde dit euvel 
te Tperhelpen^ Omdat de Commissie zulks weigerde 
bestond het voornemen het voorzitterschap te verzoeken 
dit onderwerp op de agenda van de EcoFinRaad te 
plaatsen. Naar verluidt zou de Commissie thans evenwel 
bereid zijn terzake een voorstel te presenteren. 

De Coördinatie Commissie concludeerde dat 
nagegaan diende te worden of de EG Commissie 
inderdaad dergelijke voorstellen thans zou 
doen. Indien 'dit het geval blijkt behoeft 
'dit punt niet voor de agenda vaii der EcoFinRaad 
van 20 maart te worden aangemeld.» 


